
Protokół Nr 2/2020 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 

z dnia 22 września 2020 roku 

Kontrolę rozpoczęto o godz. 9:00 a zakończono o godz. 12:20 
Komisja Rewizyjna w składzie: 

1. Pan Mirosław Lewusz 
2. Pan Dariusz Sołtys 

- Przewodniczący Komisji 
- członek 

radni nieobecny: 
1. Pan Krzysztof Grela - członek 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Pan Dariusz Szykuła 
Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
Pani Bożena Skiba 
Pani Maria Sak 
Pani Elżbieta Kuźma 
Pani Magda Krupa 
Pracownik Urzędu Gminy: 

- Wójt Gminy Adamów, 
- Skarbnik Gminy Adamów, 
- Przewodnicząca Rady Gminy Adamów, 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli, 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej, 
- Kierownik Centrum Integracji Społecznej w Jacni, 
- Aneta Zub, Agata Malicka, Katarzyna Gontarz, Piotr Nogas. 

Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu wysokości podatków i opłat lokalnych na 2021 rok. 

5. Kontrola problemowa jednostki organizacyjnej gminy pod względem gospodarki finansowej 

kontrolowanego podmiotu: Centrum Integracji Społecznej w Jacni. 
6. Sprawy różne. 

7. Sporządzenie protokółu z posiedzenia. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Mirosław Lewusz. 

Następnie stwierdził, że na stan 3 członków komisji, obecnych jest 2, co stanowi niezbędne 
ąuorum. 

Ad. 2. 
Porządek zebrania w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie, za 2, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Ad.3. 
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• Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu 
gminy za I półrocze 2020 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za I półrocze 
2020 r. 
Ad.4. 

Po dyskusji i przedstawieniu przez Pana Wójta wydatków na inwestycje w przyszłych latach, 
Komisja jednogłośnie stwierdziła, że jest potrzeba podniesienia podatków, co powinno być ustalone 
na sesji wspólnie z całą Radą Gminy. Komisja proponuje, aby w sprawie podatku rolnego 
wstrzymać się do chwili zaproponowania stawek przez Główny Urząd Statystyczny. Jeżeli zostanie 
podniesiona cena jednej DT żyta to należy też zmienić kwotę podatku rolnego. Jeżeli chodzi 

0 pozostałe podatki komisja proponuje ich wzrost o wysokość inflacji ok. 4%. 

Ad.5. 
Komisja przeprowadziła kontrolę jednostki organizacyjnej gminy - Centrum Integracji Społecznej 
w Jacni. pod względem gospodarki finansowej. 
Komisja po zapoznaniu się ze sprawozdaniem pani Kierownik CIS (załącznik nr 2 sprawozdania 
do protokołu) nie stwierdziła nieprawidłowości jeżeli chodzi o gospodarkę finansową. 

Ad.6. 
W sprawach różnych poruszano temat reaktywowania Posterunku Policji w Adamowie, omówiono 
przejezdności dróg gminnych - dojazdowych do pól oraz dyskutowano o gminnym projekcie 
fotowoltaicznym. Pracownik urzędu Pan Piotr Nogas przedstawił projekt uchwały Sejmiku 
Województwa Lubelskiego w sprawie wprowadzenia na obszarze Województwa Lubelskiego 
ograniczeń i zakazów w zakresie i eksploatacji instalacji w których następuje spalanie paliw. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt reaktywowania Posterunku Policji w Adamowie. 
Komisja odniosła się negatywnie do uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie 
wprowadzenia na obszarze Województwa Lubelskiego ograniczeń i zakazów w zakresie 

1 eksploatacji instalacji w których następuje spalanie paliw. 

Ad.7 i 8. 
Z przebiegu prac Komisji sporządzono protokół. 
Z uwagi na brak wolnych wniosków oraz ze względów na wyczerpanie wszystkich punktów 
posiedzenia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Mirosław Lewusz zamknął obrady Komisji. 
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Podpisy Komisji Rewizyjnej: 

c i -O 1. Mirosław Lewusz 

2. Krzysztof Grela nieobecny 
c O) , 

3. Dariusz Sołtys ^DK^p. km. /.J. L. 
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